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Abstract (en)
In the case of a diaphragm 1 for a hydraulically driven diaphragm pump, which is provided with a device 22 for the indication of a diaphragm fracture,
the diaphragm 1 with its edges clamped between pump housing 2 and pump cover 3 consisting of at least two separate layers 20, 21, between
which a diaphragm intermediate compartment 19 is formed, which is connected to the indicating device 22, the design is so arranged that for purely
mechanical coupling both in the pressure stroke and in the intake stroke the separate diaphragm layers 20, 21 are connected to one another by way
of a multiplicity of connecting surfaces 27 and 30 forming intermediate free faces or free compartments. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Membran 1 für eine hydraulisch angetriebene Membranpumpe, die mit einer Vorrichtung 22 zur Anzeige eines Membranbruchs versehen
ist, wobei die randseitig zwischen Pumpengehäuse 2 und Pumpendeckel 3 eingespannte Membran 1 aus wenigstens zwei Einzellagen 20, 21
besteht, zwischen denen ein Membranzwischenraum 19 gebildet ist, der mit der Anzeigevorrichtung 22 in Verbindung steht, ist die Ausbildung derart
getroffen, daß die einzelnen Membranlagen 20, 21 zur rein mechanischen Kopplung sowohl im Druckhub als auch im Saughub über eine Vielzahl
von Verbindungsflächen 27 bzw. 30 unter Bildung von dazwischenliegenden Freiflächen bzw. Freiräumen miteinander verbunden sind. <IMAGE>
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